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Tomasz Tylutko 

 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Możliwości dofinansowania działań związanych z Gliwicką Przystanią 35. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W związku z otrzymanymi informacjami o trudnościach organizacyjnych, szczególnie dla kobiet  

z Ukrainy, które przybyły tutaj ze swoimi dziećmi, pragnę zwrócić się z prośbą o udzielenie odpowiedzi 

na następujące pytania: 

1) Czy jest możliwość zorganizowania w obiekcie podstawowej formy opieki nad dziećmi  

dla kobiet pracujących w późniejszych godzinach bez konieczności tworzenia przedszkola? 

2) Ile obecnie jest zakwaterowanych osób z Ukrainy w ośrodku przy ulicy Warszawskiej? 

3) Na jak długi termin przewidywany jest ich kwaterunek, bądź czy są jakieś określone zasady 

określające czas kwaterunku takich osób? 

4) Czy jest możliwość zorganizowania sobotnich kursów języka polskiego dla osób, które 

deklarują chęć pozostania i podjęcia pracy na stałe w mieście Gliwice? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 


